
PROTOKOL Z WALN EGO ZG ROMADZE N IA

SPOLDZI ELNI BUDOWLANO MI ESZKANIOWEJ

,,NASZA CHATA''

z dnia 05 czenarca 2017 roku

Ad.1.

Walne Zgromadzenie otworzyl przewodniczqcy Rady Nadzorczej Pan Dariusz G6rnicki.
Przewodniczqcy stwierdzil, Ze Zgromadzenie zostalo zwolane zgodnie
z wymogami prawa i Statutu Sp6ldzielni.

4d.2.

VVYBOR PREZYDIUM WALN EGO ZGROMADZENIA

PrzeWodniczqcy Rady Nadzorczej zarzqdzil wybor Prezydium Walnego Zgromadzenia. Do
Prezyd i u m zgloszono nastgpuj qcych kandydatow:

Dariusza Gornickiego

Piotra Wasilewskiego

Bo2eng Wasilewskq

Witolda Pawlowicza

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczqcy Rady Nadzorczej zamknql listg
kandydatow do Prezydium Walnego Zgromadzenia i zarzqdzil glosowanie.

Za zgloszonymi kandydaturami opowiedzieli siq wszyscy czlonkowie Walnego Zgromadzenia
przy l glosie wstzymujqcym siq i braku glos6w przeciwnych.

Prezydium ukonstytuowalo siq w nastqpujqcym skladzie:

1.

2.

3.

4.

1. Dariusz Gornicki

2. Witold Pawlowicz

3. Bozena Wasilewska -

4. PiotrWasielwski

Ad.3.

- Przewodniczqcy

- Sekretarz

Asesor

Asesor

PRZYJECTE PORZADKU OBRAD

Przewodniczqcy Walnego Zgromadzenia poinformowal,2e proponowany na dzisiejszy dziei,
porzqdek obrad zostal zalqczony do zawiadomienia o Walnym Zgromadzeniu i byl rowniez
dostgpny na stronie internetowej SpQldzietni. Nastgpnie Przewodniczqcy odczylal porzqdek
obrad.



W tym miejscu radca prawny Spoldzielni poinfornrowal o wniosku, kt6ry wplynql do zarzqdu
Spoldzielni w sprawie poddania pod glosowanie sprawy budowy windy w budynku przy ul.
Osowskiej 68. Wniosek wplynq{ w terminie i zgo<lnie z dyspozycjq Ustawy o spoldzielniach
mieszkaniowych odpowiednia uchwala zostala przygotowana, a porzqdek obrad zostal
rczszezony zgodnie z przedmiotowym wnioskrem.

Ustalono, i2 wnioskodawcy zabiorq glos urzasadniajqc zgloszony wniosek przed
glosowaniem projektu uchwaly.

Wobec braku uwag Przewodniczqcy zarzqdzil glosowanie nad przyjgciem porzqdku obrad.
Porzqdek obrad zostal pzyjQty 81 glosami za, przy braku glos6w przeciwnych i braku glos6w
wstrzymujqcych sig w nastgpujqcym brzmieniu:

1. Otwarcie Walnego Zgromadzenia.

2. Wybor Prezydium Walnego Zgromadzenia.

3. Przyjqcie porzqdku obrad.

4. Wybor komisji skrutacyjnej.

5. Przyjqcie Protokolu z Walnego Zgromadzenia z dnia 6 czenvca 2016 roku.

6. Sprawozda nie z dzialalnoSci Rady Nadz orczej za rok 201 6.

7 . Podjgcie Uchwaly w sprawie zatwierdzenia spnawozdania Rady Nadzorczej za rok 2016.

8. Sprawozdanie z dzialalno6ci finansowej Spoldzielni za rok2016.

9. Podjgcie Uchwaly w sprawie zatwierdzenia spnawozdania finansowego Sp6ldzielni.

10. Sprawozdanie z dzialalnofici Zazqdu za rok 2t016.

11. Podjqcie Uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdaniaZarzqdu za rok2016.

12. Podjgcie Uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium czlonkom Zarzqdu.

13. Plan tzeczowo finansowy na rok 2017 i kierunki dzialania Spoldzielni w latach 2017-
2018.

14. Podjqcie Uchwaly w sprawie przyjgcia ,,Planu zeczowo finansowego na rok 2017 i

kierunki dzialania Spoldzielni w latach 2017 i 2"018" .

15. Wybory Czlonk6w Zarzqdu.

16. Stwierdzenie podjqcia Uchwaly w sprawie porarolania Zarzqdu.

17. Podjqcie Uchwaly w sprawie podzialu wyniku I'inansowego za rok201O.

18. Podjgcie Uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci miesiqcznego odpisu na Fundusz
Remontowy.

18a. Podjgcie Uchwaly w sprawie montazu windy wewnqtrz budynku przy ul. Osowskiej 68.

19. Dyskusja.
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20. Zakoncze n ie zebrania.

Ad.4.

WYBOR KOMISJI SKRUTACYJNEJ

P rzewod n i c zqcy zarzqd zil wy bo r ko m i sj i s kruta cy1 n e1.

Do komisji zgloszono nastqpujqce kandydatury:

1. Roman Dufrene

2. Pawel Zapa5nik

3. Bozenna Widefska

Wobec braku dalszych kandydatur Przewoclnicz4cy zamknql listq i zarzqdzil glosowanie.
Komisja skrutacyjna zostala wybrana jednoglo6nie, przy braku glos6w przeciwnych i braku
glos6w wstrzymujqcych siq.

Komisja ukonstytuowala siq w nastqpujqcym skladzie:

1. Bozenna Widenska

2. Pawel Zapa6nik

3. Roman Dufrene

Ad.5.

sekretarz

czlonek

przewodniczqcy

PRZYJECIE PROTOKOLU Z WALNEGO ZGROMADZENIA
Z DNIA 6 CZERWC A2016 ROKU

Przewodniczqcy przypomnial, 2e protok6l z Walnego Zgromadzenia Spoldzielni
z dnia 6 czenruca 2016 roku byl wylozony do wglqdu w siedzibie Spoldzielni oraz byl
dostqpny na stronie internetowej Spoldzielni, w zwiqzku z czym zarzqdzil glosowanie nad

uchwalq o przyjgciu Protokolu z Walnego Zgr'omadzenia z dnia 6 czenruca 2016 roku.

Za przyjqciem Protokolu oddano 68 glosow :za, przy braku glosow przeciwnych i 4 glosach

wstrzymujqcych siq.

Pzewodniczqcy stwierdzil, 2e Walne Zgromadzenie SBM ,,Nasza Chata" przyjqlo Protokol z
Walnego Zgromadzenia z dnia 6 czenrvca 2016 roku.

PrzewodniczEcy zatzqdzil przej6cie do pkt 6 pozqdku obrad

SPRAWOZDANIE ZDZIALALNOSCI RADY NADZORCZEJ ZA ROK 2016

Przewodniczqcy Rady Nadzorczej - Pan Dariusz Gornicki - przedstawil sprawozdanie z
dzialalno5ci Rady Nadzorczej.

Wobec braku pytan zarzqdzil glosowanie w sprawie zalwierdzenia sprawozdania Rady

Nadzorczejza rok2016.

Ad.7
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poDJEC|E UCHWALY W SpRAWtE ZATWTERDZENTA
SPRAWOZDANIA RADY NADZORCZEJ ZA ROK 2016

Za zatwierdzeniem sprawozdania z dzialalno6ci Rady Nadzorczej oddano 74 glosy, przy
braku glos6w przeciwnych i 4 glosach wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy stwierdzil, 2e uchwata zostala podjgta i zazqdzil przej6cie do pkt 8
porzqdku obrad - Sprawozdanie z dzialalno6ci finansowej Spoldzielni za rok 20'16.

Ad.8.

S P RAWOZDAN I E Z DZIALALN OSC I F I NANSOWEJ S POLDZI E L N I

zA ROK 2016

Sprawozdanie z dzialalno6ci finansowej przedstawila ksiggowa Spoldzielni - Pani Dorota
Kowalczyk.

Na pytanie z sali czy w por6wnaniu do roku 2015 zostaly zrealizowane wszystkie
zaplanowane remonty glos zabral Prezes Zarzqdu, kt6ry poinformowal, iz informacje te bqdq
przedstawione zebranym w S prawozdan iu Zarzqdu.

Wobec braku dalszych pytah Przewodniczqcy zarzqdzil przejScie do pkt 9 porzqdku obrad
i zarzqdzil glosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spotdzielni.

Ad.9.

poDJECtE UCHWALY W SpRAWtE ZATWTERDZENTA SPRAWOZDANTA
FINANSOWEGO SPOLDZIELNI

Za przyjqciem uchwaly zatwierdzajqcej sprawozdanie finansowe Spoldzielni oddano 83
glosy, przy braku glos6w przeciwnych i 5 glosach wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy stwierdzil,2e uchwala zostala podjqta i zarzqdzil pzejscie do pkt 10
porzqdku obrad - Sprawozd ania z dzialalno6ci Zarzqdu za rok 2016.

Ad. 10.

SPRAWOZDAN|E ZDZIALALNOSC| ZARZADU ZA ROK 2016

Prezes Zarzqdu Pan Andrzej Trzeciakowski przedstawil sprawozdanie z dzialalnoSci
Zarzqdu w okresie sprawozdawczym.

Wobec pytania dotyczqcego zwigkszania siq funduszu remontowego - Prezes Zarzqdu
wyja5nit, iz fundusz zwigksza sig wraz ze wzrostern liczby lokali.

Wobec braku dalszych pytaf PrzewodniczEcy zazqdzil glosowanie w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania Zarzadu za rok2016.

Ad.11.

poDJECtE UCHWALY W SpRAWtE ZATWTERDZENTA
SPRAWOZDANIA ZARZADU ZA ROK 2016
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Za przyjqciem uchwaly zatwierdzlqcej sprawozdanie Zarzqdu za rok 2016 oddano 77

glos6w, przy braku glos6w przeciwnych i 1 gbsie wstrzymujqcym siq.

Przewodniczqcy stwierdzil,2e uchwala zostala podjqta i zarzqdzil przej5cie do pkt 12

porzqdku obrad - podjgcia uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium czlonkom Zarzqdu.

Ad.'12.
PODJECTE UCHWALY W SPRAWIE UDZTELENTA

ABSOLUTORTUM CZLONKOM ZARZADU

Przewodniczqcy Walnego Zgromadzenia odczytal tre56 uchwaly Nr 12 a nastgpnie zarzqdzil
glosowanie nad jej podjqciem.

Za udzieleniem absolutorium czlonkom Zarzqdu Spoldzielni Budowlano Mieszkaniowej

,,Nasza Chata" oddano 73 glosy, przy 4 gtosach wstrzymujqcych siQ i braku glos6w

przeciwnych.

Przewodniczqcy stwierdzil,2e uchwala zostala podjgta i zarzqdzil przejScie do pkt 13

porzqdku obrad -,,Plan rzeczowo finansowego na rok 2017 i kierunki dzialania Spoldzielni w

latach 2017 - 2018' .

Ad. 13.

PLAN RZECZOWO FINANSOVVY NA ROK 2017I KIERUNKI DZIALANIA SPOLDZIELNI
W LATAGH 2017-2018

Plan rzeczowo finansowy przedstawil WiceprLizes Spoldzielni - Pan Marek Kubiftski.

W odpowiedzi na pytanie Wiceprezes ;coinformowal zebranych o stanie funduszu

remontowego dla nieruchomo5ci przy ul. Osowskiej 68.

Na pytanie Pana Piotra Walewskiego o wpurizczanie osob postronnych do ujqcia wody przy

ul. Chlopickiego Wiceprezes Zarzqdu Miroslaw Wudarczyk wyjaSnil, iz obowiqzek taki wynika

z uprzednio uzyskanej dotacji zwiqzanej z ujtTciem wody ijest konieczny dla unikniqcia oplat

z tego tytulu. Przypomnial rowniez, i2 na zimq ujgcie jest zawsze zamykane. W toku dalszej

dyskusji poddano w wqtpliwo6c celowoS6 utrzymywania ujgcia wobec bardzo dobrej jakoSci

wody z wodociqgow warszawskich oraz wqtpliwych walorow wody oligoceiskiej.

Nastqpnie om6wiona zostala kwestia niedogodno5ci zwiqzanych z wjazdem do gara2u przy

ul. Madaliriskiego 67C, w tym sprawa uszkodzonego progu i listwy. Wskazano rowniez na

problem drzewa, z kt6rego na samochody lecq galgzie i jemiola. Wiceprezes Zazqdu Pan
Miroslaw Wudarczyk poinformowal, i2 drzewo niestety nie znajduje sig na terenie posesji. W
zakresie innych usterek Zarzqd przyjql konieczno66 ich usuniqcia do realizaqi.

Pan Przewodniczqcy Dariusz Gornicki zglosit postulat o sprawdzenie liczby wydanych
pilotow do wej5cia do posesji przy ul. Madaliriskiego orcz o stworzenie listy komu te piloty

zostaly wydane.

Pzedstawicielka grupy mieszkafc6w nieruchomo5ci pzy ul. Osowskiej przypomniala o



W trakcie dalszej dyskusji pojawil sig postulat pos;zerzenia wjazdu i ciqgu pieszo-drogowego
przy ul. Madali6skiego. Zarzqd poinformowal, i2 z ptzyczyn technicznych jakakolwiek zmiana
w tym zakresie jest niemozliwa. Glos zabrala Pani Bozenna Wideriska, kt6ra zaprotestowala
przeciwko likwidacji chodnika izieleni przy ul. Madalir'rskiego 678.

Wobec braku dalszych pytari Przewodniczqcy ,z-arzqdzil glosowanie w sprawie przyjgcia
,,Planu rzeczowo finansowego na rok 2017 i kierunkow dzialania Spoldzielni w latach 2017 -
2019"

Ad. 14.

PODJECIE UCHWAT-Y W PREZDMIOCIE ZATWIERDZENIA PLANU RZECZOWO
FINANSOWY NA ROK 2016I KIERUNKI DZIALANIA SPOLDZIELNI

w LATACH 20'16-2017

Za zatwierdzeniem ,,Planu rzeczowo finansowego na rok 2017 i kierunk6w dzialania
Sp6ldzielni w latach 2017 - 2018" oddano 72 11losy, przy braku glos6w przeciwnych i 6
glosach wstzymujqcych sig.

Przewodniczqcy stwierdzil,2e uchwala zostala podjqta i zarzqdzil przejScie do pkt 15
pozqdku obrad - wybor6w czlonk6w Zarzqdu.

Ad. 15.

BORY CZLONKoW ZARZADU

Do wyborow czlonk6w Zarzqdu zgloszono nastqpujqce kandydatury:

1. Marek Kubiriski

2. Andrzej Trzeciakowski

3. Miroslaw Wudarczyk

Kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanie.

Wobec braku dalszych kandydatur Przewodniczqcy Walnego Zgromadzenia zazqdzil
glosowanie nad zamkniqciem listy kandydalow. Zit zamknigciem listy kandydatow oddano 83
glosy, przy braku glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig.

Wobec powyzszego lista kandydat6w zostala zanrkniqta, a Pzewodniczqcy zazqdzil tajne
glosowanie na kartach do glosowanra.

Po podliczeniu glos6w poszczeg6lni kandydaci uzyskali nastqpujqcq liczbq glos6w:

1. Marek Kubihski - 79 glosow

2. Andrzej Trzeciakowski - 81 glosow

3. Miroslaw Wudarczyk - 66 glosy.

Ad. 16.
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srwrERDzENtE poDJECtA UCHWAI,Y W SPRAWTE POWOTANTA ZARZADU

Przewod niczqcy stwier dzil, 2e wybrano Zarzqd w nastgpujqcym skladzie :

1. Marek Kubiriski

2. Andrzej Trzeciakowski

3. Miroslaw Wlodarczyk

Zarzqd ukonstytuowal sig w nastqpujqcym skladzie:

1. Andrzej Trzeciakowski - Prezes Zazqdu

2. Marek Kubihski - Wiceprezes Zarzqdu

3. Miroslaw Wodarczyk - Wiceprc.zes Zarzqdu

Pzewodniczqcy zazqdzil przej5cie do pkt 17 pozqdku obrad.

Ad.'17

PODJECTE UCHWALY W SPRAWTE PODZTALU VVYNTKU FTNANSOWEGO
zA ROK 2016

Po odczytaniu proponowanego tekstu uchwaly w pzedmiocie podzialu wyniku finansowego i

braku pytah dotyczqcych proponowanego podzialu Przewodniczqcy zarzEdzil glosowanie
nad uchwalq.

Za pzyjqciem uchwaly oddano 65 glosow, ptzy braku glos6w przeciwnych i 1 glosie
wstrzymujqcym sig.

Przewodniczqcy stwierdzil,2e uchwala zostala podjqta i zarzqdzil pzej5cie do pkt 18

pozqdku obrad - podjqcie uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci miesiqcznego odpisu na

Fundusz Remontowy.

Ad.18.

PoDJECTE UCHWALY W SPRAWTE USTALEN|A VVYSOKOSCT MTESTECZNEGO ODPTSU
NA FUNDUSZ REMONTOVVY

Pzewodniczqcy odczytal proponowanq tn-.S6 uchwaly i wobec braku pytah zarzqdzil
glosowanie nad uchwalq.

Za podjgciem uchwaly oddano 50 glos6w, ptzy braku glos6w przeciwnych i 2 glosach
wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy stwierdzil, i2 uchwala zostala podjgta i zarzqdztl przejScie do pkt 18a
pozqdku obrad.

Ad. 18a.

Przewodniczqcy poprosil przedstawiciela wnioskodawc6w o wyja5nienie intencji
sprawie montaZu windy wewnqtrz budynku przy ul. Osowskiej 68 w Warszawie.
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wnioskodawc6w glos zabral Adam Bralczyk, ktory poinformowal zebranych, iz uchwala ma
miec charakter wstqpny wyra2ajqcy akceptacjg ze strony Spoldzielni na realizacjg
pzedsiqwziqcia pzy sfinansowaniu go w calo6ci ze Srodk6w mieszkafcow budynku. Pan
Adam Bralczyk poinformowal zebranych, i2 wnios;kodawcy majq swiadomo5c i przyjmujq do
wiadomoSci, i2 przedmiotowa uchwala to dopiero pienruszy etap realizacji przedsigwzigcia,
bowiem wnioskodawcy muszq przekona6 pozostalych mieszkanc6w budynku oraz zebrac
niezbqdne fundusze we wlasnym zakresie. Wymagane rowniez bqdq wszelkie niezbgdne
projekty i decyzji administracyjne.

Przewodniczqcy odczytal proponowanq treS6 uchwaly i wobec braku pytari zazqdzil
glosowanie nad uchwalq.

Za podjqciem uchwaly oddano 43 glosy, przy braku glos6w przeciwnych i 4 glosach
wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy stwierdzil, iz uchwala zostala podjgta i zazqdzit przej6cie do pkt 1g
porzqdku obrad.

Ad. 19.

DYSKUS.JA

W toku dyskusji zwrocono uwagg na nienalezyty poziom uslug Swiadczonych przez senruis
spzqtajqcy pzy ul. Chlopickiego orcz na uciqrzliwolci zwiqzane z dzialalnoSciq lokalu
uslugowego.

Prezes Zarzqdu Andrzej Trzeciakowski poinformc,wal zebranych, iz Spoldzielnia wystqpila z
odpowiednim wnioskiem do Sanepidu, jednakze z uzyskanych informacji wynika, ze lokal
otzymal zgodq na dzialalnoSc. W chwili obecnej Sp6ldzielnia pzekazala organom kontroli
opinig kominiarskq i oczekuje na dalszy tok spraw'1.

Pan Piotr Walewski zwr6cil uwagQ na problem klatki V przy ul. Chlopickiego, gdzie jest
prowadzona dzialalno6i w zakresie wynajmu pol<oi, co skutkuje du2q liczbq nieznajomych
osob na osiedlu i angazowanie ochrony, kt6ra w znacznym stopniu Swiadczy uslugi na tej
firmy zamiast sluzy6 ogolowi mieszkahc6w. Parr Pawel ZapaSnik zasugerowal, i2 nale2y
sprawdzic umowq zfirmq ochroniarskq, czy zawiera zapisy o wylqczno6ci.

Ad.20

Wobec braku dalszych glos6w w dyskusji i wyc;zerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqcy

PrzewodniczEcy .........
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